



13th Annual Environmental Drawing Competition 2019

Date: January 6th – March 31st 2019

Time: During the Art Class in School

Rules & Regulations

REGISTRATION

- 1. The **registration through Google Forms** should reach us latest by **January 30th, 2019.**
- 2. Upon your registration, EEG will send an email acknowledging the receipt of your registration.
- 3. The email acknowledging your registration will have a submission form attached, to be filled out and submitted with your drawings.
- 4. The **entries** for the competition will be accepted latest by Sunday, **March 31st 2019**.
- 5. Under no circumstances will this deadline be extended.

TOPICS

6. The competition will be divided into three groups according to the age groups

Group 1 – from 6 to 8 years Group 2 – from 9 to 11 years Group 3 – from 12 to 16 years

 The topics for the Drawing Competition are: <u>Group 1</u> (6 to 8 years) – Kindness to Animals– Size A4 <u>Group 2</u> (9 to 11 years) – Green UAE – Size A3 <u>Group 3</u> (12 to 16 years) – One World, One Family – Canvas Painting - Size A3

SUBMISSION OF ENTRIES

- 8. Schools: Only 5 best entries from each of Group should be sent by each participating school for the Environmental Drawing Competition.
- Special Needs Schools: Only 10 best entries from each of Group from Special Needs Schools should be sent by each participating school for the Environmental Drawing Competition



Associate Members:



ص.ب7013، فيلا رقم JMR 68، JMR، جـميرا 1، دبي الإمــارات الــعربية الــمتحدة P.O Box: 7013, Jumeirah 1, Villa No. 117A, JMR 68, Dubai, United Arab Emirates

فاكس: Fax: +971 4 3448627 | هاتف: Tel: +971 4 3448622







- 10. **EEG Members:** *Only one entry per EEG Student member should be sent* for the Environmental Drawing Competition as per the appropriate age group, on the condition that it is done in school under the supervision of the art teacher and stamped by the school.
- 11. All artwork submitted to EEG must be the original idea and creation of the artist. Colouring, drawing, painting or outline printed by someone else is not acceptable and will be disqualified.
- 12. Please ensure that the name of the Student or School is **NOT** mentioned within or in the front of the drawing. This will incur negative marking.
- 13. Teachers may give encouragement, but must not have a hands-on role in creating the artwork.
- 14. Paintings that have been shown or accepted in other competitions will not be accepted.
- 15. Upon receipt all entries become the property of EEG and will not be returned to the school or individual. EEG reserves the right to use, publish, or otherwise display the work in any relevant exhibition.
- 16. The entries will be assessed by a panel of qualified judges who will select the winners on the basis of creativity and imagination, composition, use of colour and choice of subject.
- 17. Please note that the entries must be in the correct format i.e. size of paper and material used. Any entry not meeting these requirements will be disqualified and returned upon receipt.

MATERIAL TO BE USED

- 18. The students should use
 - A4 sized drawing sheets for Group 1 participants.
 - A3 –sized drawing sheets for Group 2 participants.
 - A3 Canvas Painting for Group 3 participants.
- 19. The students of Group 1 and Group 2 can use any of the following mediums to colour their drawings; i.e. pencils, crayons, pastels or water colors. Do not write elongated messages on the artwork. This will incur negative marking.
- 20. Students under **Group 3** are required to submit Canvas Paintings and can use any of the following mediums to colour their drawings: i.e. charcoal pencils, water colour, oil colours.







TEACHERS

- 21. The supervising art teacher should take the time to explain the subject in detail to the students in **at least three class sessions** to be able to bring the best out of the participating students. This is critically important due to the fact that the intention is to have the students grasp the concept, while still expressing their vision of the chosen topics.
- 22. The work should be supervised and signed (on the backside) by a responsible staff member. Every entry must have the completed contact details sheet attached to the back of the drawing.
- 23. The submission form should be signed and stamped by the Principal/Headmaster of the school: **To be attached strictly BEHIND the drawing worksheet (ONLY)**
- 24. Teacher(s) should ensure that the students DO NOT take their artwork home to complete it. They can complete it in the next art class (before the deadline).
- 25. All Supervising teachers will be given an Evaluation form after they register. The form should be filled up and sent back to the EEG office along with the drawings.
- 26. EEG cannot accept responsibility for late or lost entries due to the Post Office or other couriers. Proof of sending will not be considered as proof of receipt.





Associate Members:

وحل لاعقارات wosl properties

ص.ب7013، فيلا رقم JMR 68، JMR، جـميرا 1، دبي الإمــارات الــعربية الــمتحدة P.O Box: 7013, Jumeirah 1, Villa No. 117A, JMR 68, Dubai, United Arab Emirates

فاكس: Fax: +971 4 3448627 | هاتف: Fax: +971 4 3448677





مسابقة الرسم البيئي لعام 2019

التاريخ: 6 يناير – 31 مارس 2019

الوقت: خلال حصة الفن في المدرسة

الشروط واللوائح التسجيل 1. يرجى التسجيل في المسابقة من خلال الرابط الموجود على جوجل في موعد اقصاه 30 يناير 2019. وستقوم المجموعة بإعلام المسجلين حال إستلام إستمارة التسجيل بالبريد الالكتروني. 2. سيتم إرفاق إستمارة التقديم مع البريد الإلكتروني الذي يقر بتسجيلك، المطلوب ملؤها وتقديمها مع الرسومات الخاصة بك/ بمدر ستك. آخر موعد لإستلام الرسومات هو 31 مارس 2019 ولن تقبل التقديمات المتأخرة لأي سبب. ٢. تم تقسيم المسابقة إلى الفئات العمرية التالية: المجموعة الأولى: الفئة العمرية من 6 – 8 سنوات المجموعة الثانية: الفئة العمرية من 9-11 سنة • المجموعة الثالثة: الفئة العمرية من 12–16 سنة موضوع مسابقة الرسم والاوراق المستعملة الرأفة بالحيوانات – المجموعة الأولى – الموضوع: ورق A4 إمارات خضراء – المجموعة الثانية - الموضوع: ورقA3 قماش كانفاسA3 عالم واحد، عائلة واحدة – المجموعة الثالثة – الموضوع: 6. تقديم الطلبات:

- <u>المدارس</u>: يجب على المدارس المشاركة إرسال أفضل 5 رسومات فقط بالنسبة لكل فئة عمرية الى المجموعة.
- مدارس أصحاب الهمم: يجب على المدارس المشاركة إرسال أفضل 10 لوحات فقط بالنسبة لكل فئة الى المجموعة.







Associate Members:

ص.ب7013، فيلا رقم JMR 68، بعارا 1، دبي الإمــارات الــعربية الــمتحدة P.O Box: 7013, Jumeirah 1, Villa No. 117A, JMR 68, Dubai, United Arab Emirates

فاكس: Fax: +971 4 3448627 | هاتف: Fax: +971 4 3448677







- <u>الطالب/ الطالبة العضو في مجموعة عمل الإمارات للبيئة:</u> يحق لهم تقديم عمل فني واحد فقط حسب الفئة العمرية المخصصة على ان يتم رسمها في المدرسة وتحت إشراف معلم حصة الفن ويتم توقيعها وختمها من قبل إدارة المدرسة.
- 7. يجب أن يكون العمل المقدم أصيلاً ومن عمل الطالب/الطالبة المشارك ولم يعرض أو يشارك سابقاً في أي مسابقة اخرى. الأعمال التي تحتوي على صور جاهزة لن تقبل و سوف تستبعد من المسابقة.
- 8. يرجى التأكد من عدم ذكر اسم الطالب/الطالبة أو المدرسة على الجهة الاماميه للعمل الفني، مع العلم انه فى حالة ذكر الاسم على الجهة الامامية سيؤدي هذا الى فقد درجات.
 - 9. قد يقوم المعلم/المعملة بإرشاد الطلبة ولكن يجب أن لا يكون لديهم اي دور في عملية الرسم.
 - 10. لن يتم قبول اللوحات التي تم عرضها أو قبولها في مسابقات أخرى.
- 11. عند استلام الاعمال تصبح جميعها ملكاً لمجموعة عمل الإمارات للبيئة ولن تعاد إلى المدرسة أو الفرد, و تحتفظ مجموعة عمل الإمارات للبيئة بالحق في إستخدام أو نشر أو عرض الاعمال في اي معرض آخر.
 - 12. سيتم تقييم الأعمال و إختيار الفائزين من قبل لجنة تحكيم مؤلفة من خبراء بناء على معايير معينة منها: الإبداع، الخيال الفنى، استخدام الألوان، و الإبتكار في الفكرة.
 - 13. يرجى مراعاة أن تكون الاعمال بالشكل الصحيح من حيث حجم الورق والمواد المستخدمة. وسيتم استبعاد أي عمل لا يستوفى هذه المتطلبات ويتم إعادته بإيصال.

14. يمكن لطلبة المجموعة 1 والمجموعة 2 استخدام أي من الوسائط التالية لتلوين الرسومات:

- أقلام الألوان الخشبية ، أقلام الشمع ،
 - ألوان الباستيل أو الألوان المائية.

اما بالنسبة لطلبة المجموعة 3 فيتم تقديم الرسومات على لوحات قماش ويمكنهم استخدام أي من الوسائط التالية للتلوين :

أقلام الفحم و الألوان المائية و الألوان الزيتية

يجب عدم كتابة شعارات ورسائل مطولة على العمل الفني، مع العلم انه في حالة كتابة رسائل مطولة سيؤدي هذا لفقد درجات.







Associate Members:

ص.ب7013، فيلا رقم JMR 68، JMR، جـميرا 1، دبي الإمــارات الــعربية الــمتحدة P.O Box: 7013, Jumeirah 1, Villa No. 117A, JMR 68, Dubai, United Arab Emirates

فاكس: Fax: +971 4 3448622 | هاتف: Fax: +971 4 3448677





المعلمون

- 15. يجب أن يقوم معلم/ معلمة التربية الفنية بأخذ وقت وافي لشرح تفاصيل المواضيع المطروحة للطلبه في **3 حصص** صفية كاملة على الاقل ليتسنى للطلبة المشاركين تقديم أفضل ما لديهم حيث ان الهدف من المسابقة هو إيصال الرسالة البيئية المنشودة للطلبة ليعبروا عن رؤيتهم حول اللموضوعات المختارة على أساس قوي ومفهوم.
- 16. يجب أن يتم توقيع الاعمال من قبل الشخص المسئول (خلف العمل الفني فقط) كما و يجب أن توضع بطاقة المعلومات مكتملة البيانات خلف العمل الفني.

17. يجب أن يتم توقيع إستمارة التقديم وختمها من قبل مدير المدرسة (على أن ترفق خلف العمل الفني فقط).

- 18. يجب على المعلمين التأكد من عدم أخذ الرسومات من قبل الطلبة الى المنزل لاستكمالها. حيث يمكنهم إستكمالها في حصة الفن التالية (قبل الموعد النهائي).
- 19. سيتم إعطاء جميع المعلمين المشرفين إستمارة تقييم بعد تسجيلهم. ويجب أن يتم تعبئة الإستمارة و إرسالها مرة أخرى إلى مكتب مجموعة عمل الإمارات للبيئة مع الرسومات.
- 20. لا تتحمل مجموعة عمل الإمارات للبيئة مسؤولية أي تأخير أو عدم وصول و استلام أي من الأعمال المشاركة بسبب البريد أو أي أسباب أخرى (حتى لو تم تقديم وصل مع تاريخ الارسال! المهم أن تصل اللوحات في الوقت المحدد).

ندعو من الله ان يوفق جميع طلبتنا لتقديم رسومات مميزة وأعمال فنية راقية









Associate Members:

ص.ب7013، فيلا رقم JMR 68، JMR، جـميرا 1، دبي الإمـــارات الــعربية الــمتحدة P.O Box: 7013, Jumeirah 1, Villa No. 117A, JMR 68, Dubai, United Arab Emirates

فاكس: Fax: +971 4 3448627 | هاتف: Fax: +971 4 3448677